
pRoToKół, nr L2l2ol.6
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 23 wtześnia 2OL6 t.
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Włodzimierz Ciok - Wójt Gminy,
2. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy,
3. Sylwia Pijanka - Sekrętarz Gminy.

proponowany porządek obrad:

1 . Otwarcie posie dzenia Komisji.
2. stwierdzęnie prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. Informacja o wykonaniu budżetu Gminy zal-sze półrocze 2016 r.
4. Omówienie projektów uchwał.
5. Sprawy różnę.
6. Zakończęnie obrad.

Nieobecnq. Rądną p. A. Firmantg

Lista obecności stanowi załqcznik nr I do protokołu.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
o godz. 101 1 posiedzenie otworzył Tadeusz Piątkowski-

Przewodniczący Komisji, który prrywitaŁ przybyłych członków Komisji
oraz pracowników Urzędu.

Ad. 2 stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku
obrad.
Przewodniczący Komisji stwierdził, żę w posiedzęniu uczestniczy

4 członków Komisji, co stanowi quorum do podejmowania decyzji
i decyduje o prawomocności obrad.

Następnie odczytaŁ porządek obrad zatządził głosowanie w sprawie
porządku obrad. Członkowie Komisji w obecności 4 radnych jednogłośnie
przyjęli proponowany porządek obrad, który stanowi załqcznlk nr 2 do
niniej szego protokołu.
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Ad. 3 Informacja o wykonaniu budżetu Gminy za l-sze
półrocze 2016 r.
Pan WÓjt Przypomniał, że półrocze roku budzetowego kończy się 30

czerwca a zgodnie z ustawą o samorządzie terytorialnym wójt ma do
końca wrzeŚnia przestawić sprawozdanie za l-sze półrocze. Każdy z
radnych otrzymaŁ sprawozdanie na piśmie. wójt dodał, że dochody i
wYdatki są na dobrym poziomie i nie ma żadnydn zagrożęń w budzecie.
DochodY są nieco wyżęj niż były planowane a wyd atki zamieściły się w
normie. W całokształcie struktury można dokładnie zaobserwować
Poszczególne dochody i wydatki w poszczególnych działach. Wszelakie
braki szybko naprawią się w okresie pażdziernik-wrzesień.

wójt dodał, że czekamy na podpisanie umowy zwiry,anej z
oŚwietleniem ulicznym z energetyką. PGE chce opłąty za podwieszanie
lamP na słupach nalezących do energetyki a takich lamp jest około 85 %.

środki na remont kotłowni w szkole w Nowym Dworze, czyli
30 OO0,zł, które były zabezpieczone na tę inwestycję w budżecie okazaly
się zbYt małe. W zwiaąku z nowymi przepisami odnośnie pomie szczeń
kotłowni musimy całkowicie wyremontować calą kotłownię. Wstępna
wartość kosztorysowa do 124 OOO, OO zł. Taką kwotę musimy
zabezpieczyć w budzecie by otworzyć przetarg. prawdopodobnie po
przetargu może lvyjść nawet 80-90 000, oo zł zater- remont.

Radny Grabowski - jaka jest zywotność takiego pieca ? - Wójt -
wszystkie piece zalnontowane w szkołach są od 1994- 1996 roku.

Radni zaProPonowali zarnienić obecny piec na piec gazovT, niestety
wójt zaznaczył, że koszty byłyby takie same, lecz inaczej byłoby
gdybyśmy mieli dostęp do gazu ziemnego. ceny oleju opałowego w
PrzYPadku gdY mamy 3 szkoły są niższe. Pani Skarbnik dodała, że
Fundusz daje dotacje na takie inwestycje niestety musiałoby się to
wia4aĆ z calkowitą zmiartą rodzaju ogrzew€rnia a w naszym przypadku to
tylko remont.

Informacja ta stanowi załqcznźk nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad. 4 Omówienie projektów uchwał.
Omówiono następujące projekty uchwał w sprawach:

ustalenia wysokoŚci ekwiwalentu pienięznego dla członków
OchotniczYch Strazy Pożarnych z terenu Gminy Noooy Kawęczyt1 za
udziaŁ W dziŃaniaclr' ratownic zych lub szkolenia ch pożarniLzych
organizowanych ptzez państwową straż pożarną lub Gminę;
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
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WÓjt dodał, żę będą również uchwały budzetowe w których musimy
zrobić kilka zmian i przeniesień korzystnych pod nasze inwestycje i
oPłatY. Trzeba zabezpieczyć pieniądze na przebudowę hydroforńi,- ,r"
PrzejŚcia Pod drogą 7O7 (74 OOO, OOzł|, na drogę we Franciszkanach
(trzeba dołoĘó 7 OOO, OO zł|, remont wodociągu na odcinku 1O0 metrów
(11 0OO, OO zł) Prry drodze 7O7, atakże na wymianę opon w szambiarce.
WÓjt zaznaczył, że na Dozynki Powiatowe spłynęło wiele darowizn i
Gmina nie musi nic dokładać. A także wspomniał, że został skrócony
termin składania wniosków o dofinansowanie zbiórki azbestu. Ń
stYczniu trzeba złoĘć wniosek poniewaz gmina nie będzię w całości
PokrywaĆ kosztów tego zadania a jest szansa otrzymartia99%o dotacji.

WÓjt przypomniał członkom Komisji wniosek od UDS-u sprawie
zniesienia podatku od nieruchomości dla nowo powstałych
nieruchomości od momentu oddania budynku do użytku na 5 lat.. Ńo3t
zaznaczył, że taka ulga nie może doĘczyć tylko jednej firmy i muśi
dotyczyć wszystkich firm na terenie całej gminy które wybudują Nawe
obiekty. Radni zgodzili się na taką propoąycję i proponują nie 3 a 2 lata
takiej ulgi. Dodał, żę taką uchwałę trzeba podjąó prry uchwała
zvłia3any ch ze stawkami po datkowymi.

Ad. 5 §praury t6żne.
Radny piątkowski - co z budową drogi lączącej naszą Gminę z

Gminą kowiesy od psar do drogi s8 ? - wójt nie dojdzie do skutku.
Musięlibyśmy zapłacić prawie 80% inwestycji na początku przed Gminą
Kowiesy.

Ad. 6 Zakończenie obrad.
O godz. 115o Przewodniczący Komisji wobec zrealizowania porządku

obrad, zarrtkn$, posiedzenie Komisji.

Na tym protokół zakończono.

protokołoułąłą:

Katarzgną Sąulźcką
ł5L-.-

I|llłodszg ReJerent
2 Jąrosłąul Pąulak

3 Agnieszka Fźrtnantg

4 Lucgna Kąlźsźąk

5 Wiesłąul Grąboulskl
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